
Subject: На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община  

Относно: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски 

градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община  

 

Здравейте, 

Пиша ви относно поредното безумно предложение, което се предлага, не с цел да се реши 

проблем, а с цел да се отчете дейност. 

 

Някак си инкогнито от наредбата отпада:  „К5 Дете, което посещава общинска самостоятелна 

детска ясла или частна детска ясла, регистрирана от СРЗИ на територията на Столична община най-

малко 6 месеца преди записване.“  

Мотивът (доколкото може да се свърже с това) е доста странен – равноправност, която обаче не 

засяга децата записани яслени групи в детски градини. На всичкото отгоре, не се дава никакъв 

гратисен период за влизане в сила. Принудихте хората да плащат огромни суми на частни градини 

за да се сдобият със заветната точка, а сега излиза че разходите (и загубеното време в път, често 

през половината град) са били напразни. Само защото политиката ви спрямо детските градини е 

напълно непоследователна и непродуктивна. 

Въвеждането на този критерий по начало е свързано с факта, че  децата посещаващи ясли, вече са 

се социализирали там, а родителите им са се върнали на работа. Кога това спря да бъде важно?  

Промяната на критериите преди почти всяко класиране, не води до никакъв положителен 

резултат, а само обърква и изнервя родителите, и увеличчава и без това огромния хаос в системата 

с детските градини. 

За всички е ясно, че докато не се повиши броя а детските градини и местата в тях този проблем ще 

съществува. Затова се хващайте на работа и намерете решение. Козметичните промени по 

наредбите за приемане не решават нищо. Както и безкрайните оправдание, че все нещо си, не 

зависи от вас.  

 

 

Ангел Колев 

 

 

 


